
RAD.\ MIEJSKA w tOMIANKACH
;1. \;\/arszawska 115
05-092 tomianki

Protok61 nr XXX 12012

Sesji Rady Miejskiej w lomiankach

z dnia 30 sierpnia 2012 roku

Obrady XXX Sesji Rady Miejskiej w tomiankach rozpocz~fy si~ 0 godz. 15.00 w auli

wic owiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno - Sportowego, przy ul. Staszica 2 w tomiankach.

Ob'ady prowadzH p. Jan Grqdzki- Przewodniczqcy Rady.

W 1;lbradach wzi~fo udziaf 20 radnych,

Pr.1ewodniczqcy stwierdzH prawomocnosc obrad oraz zdolnosc do podejmowania uchwaf. Lista

OblE!Cnoscistanowi zafqcznik nr 1 do protokofu.

Pr.!l~wodniczClcy RM J. GrCldzki przywitaf zgromadzonych, a nast~pnie zapytaf, czy ktos chciafby

wniE~sczmiany do porzqdku obrad.

BUl'mistrz T. DClbrowski poprosH 0 wprowadzenie projektu uchwafy w sprawie wyrazenia zgody na

spr.~edaz dziafek stanowiqcych wfasnosc Gminy tomianki. Burmistrz dodaf, ze projekt uchwafy byf

spcrzqdzony na wniosek czfonk6w Komisji Technicznej.

Rallny G. Porowski poinformowaf, ze na posiedzeniu Komisji Technicznej temat sprzedar-y dziafek

byf :loruszany ale nie zostaf postawiony zaden wniosek,

Zas1:~pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki powiedziaf, ze na posiedzeniu nie padf zaden

wnklsek formalny ale radni prosili 0 przygotowanie takiego projektu uchwafy.

Bwmistrz T. DClbrowski wycofaf wczesniej postawiony wniosek.

Pr2:'l!WodniczClcy RM J. GrCldzki odczytaf porzqdek obrad.

I. Otwarcie obrad.

II. Przyj~cie protokofu z XXVI sesji Rady Miejskiej.

III. Przyj~cie protokofu z XXVII sesji Rady Miejskiej.

IV. Przyj~cie protokofu z XXVIII sesji Rady Miejskiej.

V. Przyj~cie protokofu z XXIX sesji Rady Miejskiej.

VI. Podj~cie uchwaf w sprawie:

1) wyrazenia zgody na zawarcie umowy najmu,

2) wyrazenia zgody na nieodpfatne przej~cie nieruchomosci gruntowej,

3) zmiany gminnego programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomnosci zwierzqt, kt6ry stanowi zafqcznik do Uchwafy Ra XXV/152/2012 Rady Miejskiej w

tomiankach z dnia 26 kwietnia 2012 roku,



,I.) wyrazenia zgody na wydzierZawienie gminnej nieruchomosci gruntowej oraz wyrazl3nia zgody

na odstqpienie od obowiqzku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierzawy,

:~i) emisji obligacji gminnych,

1(1) zmian w uchwale bUdzetowej Gminy tomianki na rok 2012,

'i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy tomianki na lata 2012-2021.

VI,! Odpowiedzi na interpelacje i zapytania mieszkanc6w.

VIII, Sprawozdanie Burmistrza z wykonania zadan w okresie mi~dzysesyjnym.

IX. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

X. Zamkni~cie obrad Sesji.

Ad II

Pr;!yj~cie protokofu z XXVI Sesji Rady Miejskiej.

Pr:H~wodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf czy Sq uwagi do protokofu z XXVI Sesji Rady Miejskiej?

Radni nie mieli uwag do protokofu w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy RM zaproponowaf

gfo:;owanie.

W ~llosowaniu udziaf wZi~fo 18 radnych.

WY"lik gfosowania jawnego: 17 gfos6w "za", 1 gfos "wstrzymujqcy si~", 0 gfos6w "przeciw".

Pn~l~wodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzif, ze protok6f z XXVI Sesji Rady Miejskiej zostaf pl'zyj~ty.

Ad, III

Prz I'j~cie protokofu z XXVII Sesji Rady Miejskiej.

Pr2::lwodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf czy Sq uwagi do protokofu z XXVII Sesji Rady Miejskiej?

Ra,clny G. Porowski poinformowaf, ze na sesji 21 czerwca 2012 r. zostaf przegfosowan:'l wniosek

o sporzqdzenie stenogramu. Rady zapytaf co z tym wnioskiem?

Se~l"etarz B. Duch-Kosiorek poinformowala, ze na sesji 21 czerwca br. chciafa zabra6 qfos w tej

spmwie ale niestety nie zostaf on jej udzielony. Dodafa, ze nikt z pracownik6w urz~du nie ma

upmwnien do sporzqdzenia stenogramu i jesli b~dzie taka wola radnych to zleci to firmie zewn~trznej.

Przl!wodniczClcy RM J. GrCldzki poinformowaf, ze nie ma takiej potrzeby i zaproponowaf

Przl:9fosowanie przyj~cia protokofu.

W ~llosowaniu udziaf wzi~fo 17 radnych.

Wyl' ik gfosowania jawnego: 15 gfos6w "za", 2 gfosy "wstrzymujqce si~", 0 gfos6w "przeciw".

PrzowodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzif, ze protok6f z XXVII Sesji Rady Miejskiej zostaf pl'zyj~ty.

Ad. V

Prz;~j~cie protokofu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej.

Prz~!'WodniczClcy RM J. GrCldzki zapytaf czy Sq uwagi do protokofu z XXVIII Sesji Rady f'/Iiejskiej?

Rad"li nie mieli uwag do protokofu w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy RM zaproponowaf

gfos :twanie.

W glosowaniu udziaf wZi~o 17 radnych.

Wynik gfosowania jawnego: 12 gfos6w "za" , 5 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gfos6w "przeciw".



Prz\'j~cie protokotu z XXIX Sesji Rady Miejskiej.

Pr.!l!wodniczC\cy RM J. GrC\dzki zapytat czy Sq uwagi do protokotu z XXIX Sesji Rady Miejskiej?

Radni nie mieli uwag do protokotu w zwiqzku z powyzszym Przewodniczqcy RM zapmponowat

gto:.owanie.

W ptosowaniu udziat wzi~to 17 radnych.

Wy "Iikgtosowania jawnego: 15 gtos6w "za", 2 gtosy "wstrzymujqce si~", 0 gtos6w "przeciw".

Pn:~lwodniczC\cy RM J. GrC\dzki stwierdzit, ze protok6t z XXIX Sesji Rady Miejskiej zostat przyj~ty.

Ra4:ny G. Porowski poinformowat, ze na posiedzeniu Komisji Technicznej projekt uchwaty zostat

zao )iniowany pozytywnie.

Prz,!wodniczC\cy RM J. GrC\dzki odczytat projekt uchwaty.

W gtosowaniu udziat wzi~to 17 radnych.

Wyrlik gtosowania jawnego: 17 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przecivl'.

PrzowodniczC\cy RM J. GrC\dzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta.

Radny G. Porowski poinformowat, ze na posiedzeniu Komisji Technicznej projekt uchwaty zostat

zaolliniowany pozytywnie.

Prz<HwodniczC\cy RM J. GrC\dzki odczytat projekt uchwaty.

W 91osowaniu udziat wzi~to 18.

Wyr ik gtosowania jawnego: 18 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

PrzE!'WodniczC\cy RM J. GrC\dzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta.

:J.) w sprawie zmiany gminnego programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomnosci zwierzat, kt6ry stanowi zatacznik do Uchwaty Ra XXV/152/2012

Rady Miejskiej w lomiankach z dnia 26 kwietnia 2012 roku



Ra.dna S. Maksim-W6jcicka poinformowata, ze projekt uchwaty oplnlowany byt na wsp61nym

po~iiedzeniu Komisji Spotecznej i Technicznej. Radna dodata, ze mecenas Kqdzielski wyjasnit skqd

wyllika zmiana w projekcie uchwata. Opinia cztonk6w komisji byta pozytywna.

Pm~wodniczqcy RM J. Grqdzki odczytat projekt uchwaty.

W !ltosowaniu udziat wzi~to 18.

Wynik gtosowania jawnego: 15 gtos6w "za", 3 gtosy "wstrzymujqce si~", 0 gtos6w "przeciw".

Pr.!.~wodniczqcy RM J. Grqdzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta.

4) w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie gminnej nieruchomosci grunti)wej oraz

wyrazenia zgody na odstapienie od obowiazku przetargowego trybu zawarci.a umowy

dzierzawy

Prz!twodniczqcy RM J. Grqdzki poprosit 0 opinie Przewodniczqcego Komisji Technicznej.

Raclny G. Porowski poinformowat, ze projekt uchwaty zostat pozytywnie zaopiniowany przez

czk,nk6w komisji z zastrzezeniem zeby w § 1 ust. 1 znalazt si~ zapis na okres trzech lat.

Pn:!!wodniczqcy RM J. Grqdzki poddat pod gtosowanie wniosek cztonk6w Komisji Technicznej aby

w § 1 ust. 1 wpisac okres trzech lat.

W !;I:osowaniu udziat wzi~to 18.

Wyllik gtosowania jawnego: 18 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeciw".

Wn osek zostat przyj~ty.

prz :!wodniczqcy RM J. Grqdzki odczytat projekt uchwaty.

W !;losowaniu udziat wzi~to 18 radnych.

Wyllik gtosowania jawnego: 18 gtos6w "za", 0 gtos6w "wstrzymujqcych si~", 0 gtos6w "przeci',lv".

PI'2:"iwodniczqcy RM J. Grqdzki stwierdzit, ze uchwata zostata podj~ta i ogtosit 10 minutowcl przerw~.

Prz:'l'Wodniczqcy RM J. Grqdzki zapytat, czy ktos chciatby zabrac gtos w sprawie projektu uchwaty.

BUlrrnistrz T. Dqbrowski poprosit 0 puszczenie prezentacji przed gtosowaniem projektu uchvvaty.

Przll'Wodniczqcy RM J. Grqdzki poinformowat, ze jest to zmiana porzqdku obrad w zwiqzku

z P(lwyzszym postawi ten wniosek pod gtosowanie. Jezeli rada wyrazi zgoda to prezentacjcl zostanie

pus:~czona.

Przl!wodniczqcy RM J. Grqdzki poddat pod gtosowania wniosek 0 zmian~ porzqdku obrad

wpn:tWadzenie prezentacji przed uchwatq 0 emisji obligacji gminnych.

W ~IIDsowaniu udziat wzi~to 20 radnych.

WYlrlik gtosowania jawnego: 10 gtos6w "za", 2 gtosy "wstrzymujqce si~", 8 gtos6w "przeciw".

Wni )sek nie zostat przyj~ty.

Me4:I~nas J. Niescior poinformowat, ze Rada moze zmienic porzqdek obrad beziNzgl~dnq

wi~lf.szosciq gtos6w ustawowego sktadu Rady.



Gt(IS w tej sprawie zabrali: radny T. Krystecki, radna S. Laskowska, rady K. Wawer.

Bu 'mistrz T. DClbrowski odczytal wystqpienie w sprawie emisji obligacji, kt6re stanowi zalqcznik nr 2

do 'Iiniejszego protokolu.

Pr:H~wodniczClcy RM J. GrCldzki odczytal projekt uchwaly.

W !llosowaniu udzial wzi~lo 20 radnych.

Wy'lik glosowania jawnego: 9 glos6w "za", 4 glosy "wstrzymujqce si~", 7 glos6w "przeciw".

Pr.!.~wodniczClcy RM J. GrCldzki stwierdzil, ze uchwala nie zostala podj~ta.

BUlmistrz T. DClbrowski poinformowal, ze podejmowanie dalszych uchwal nie ma sensu i zlozyl

wniDsek formalny 0 zdj~cie dw6ch ostatnich uchwal z porzqdku obrad.

Pr.!I~wodniczClcy RM J. GrCldzki poddal wniosek pod glosowanie.

W '~llosowaniu udzial wzi~lo 19 radnych.

Wy "Iik glosowania jawnego: 15 glos6w "za", 4 glosy "wstrzymujqce si~", 0 glos6w "przeciw".

Wn osek zostal przyj~ty.

Ad. VII

QQnowiedzi na interpelacje i zapvtania mieszkanc6w.

Prz~lwodniczClcy RM J. GrCldzki zaproponowal aby radni, kt6rzy b~dq chcieli zeby ich interpelacje

byl,\, odczytane zglaszali taki wniosek. Poprosil zeby Burmistrz odczytal tylko odpowiedzi na zapytania

mim;zkanc6w.

Ra<lny T. Krystecki powiedzial, ze pomyslem Przewodniczqcego bylo aby wszystkie interpelacje byly

Odc1:ytywane i to Przewodniczqcy powinien odczytywac wszystkie odpowiedzi.

prz :!wodniczClcy RM J. GrCldzki postawil formalny wniosek aby w tym punkcie odczytywane byly

tylk,) odpowiedzi na zapytania mieszkanc6w.

W !;losowaniu udzial wzi~lo 17 radnych.

Wyllik glosowania jawnego: 11 glos6w "za" , 0 glos6w "wstrzymujqcych si~", 6 glos6w "przeciw".

Wniosek zostal przyj~ty.

Bunnistrz T. DClbrowski poinformowal, ze nie wplyn~ly do niego zadne zapytania mieszkanc6w.

Ad. Villi

.fu2.!~1IwozdanieBurmistrza z wykonania zadan w okresie miedzysesyjnym.

PrznwodniczClcy RM J. GrCldzki zapytal, czy ktos chcialby zabrac glos w tym punkcie sesji.

ZapI,tania i uwagi do sprawozdania z wykonania zadan w okresie mi~dzy sesyjnym wni6s1: radny

G. F'orowski, rady H. Staniak, Przewodniczqcy J. Grqdzki, radny T. Krystecki, radny M. Etienne, radny

K. ~(aczynski oraz rady K. Wawer.

PrzllwodniczClcy RM J. GrCldzki oglosil 5 minutowq przerw~.

Ad. IX

Inte~:pelacie! zapytania i wolne wnioski.

PrzowodniczClcy RM J. GrCldzki poinformowal, ze zgodnie z ustaleniami punkt rozpocznie si~ od

obe.l"zenia prezentacji dotyczqcej koncepcji zagospodarowania dzialek 430/3 oraz 430/4.



Zalit~pca Burmistrza ds. Rozwoju Bogdan Kt6dkiewicz uzupefnif informacje do prezentaeji.

Uwagi i zapytania do prezentacji wniesli: radny M. Etienne, radna E. Podolska, radny M. Zielski,

radna S. Laskowska, radny G. Porowski, Przewodniczqcy J. Grqdzki.

MiE!szkaniec H. Modrzejewski powiedziaf, ze gdyby nie Pan Sokmowski i Grqdzki to sesje

odbywafyby si~ nad Wisfq. Nast~pnie poinformowaf, ze pierwszym Burmistrzem byf Pan Lech

Je;!iorski i wystqpif z wnioskiem zeby nie sprzedawac dziafek. Pani Rusiecka byfa w6wczas w Komisji

Rewizyjnej i dqzyfa do tego zeby sprzedac dziafk~ i zostafa ona sprzedana za tzw. talerz zupy.

Zrn :lrnowali i zniszczyli dziafk~, a teraz Burmistrz chce jq odkupic. Pan Hieronim dodaf, ze czuje wielki

sml6d kofo tej sprawy. Nast~pnie poinformowaf, ze Sq tez inne nieruchomosci, 0 wi~kszyrn metrazu,

na I (t6rych mozna by byfo pobudowac pi~knq szkof~.

Raclna S. Laskowska poprosifa 0 kr6tkq przerw~ i przeanalizowanie jeszcze raz sprawy obligacji.

Prz~lwodniczC\cy RM J. GrC\dzki ogfosH 5 minutowq przerw~.

Radny W. Berger zfozyf wniosek formalny 0 ponowne przegfosowanie uchwafy w sprawie emisji

obli ;Iacji gminnych. Radny dodaf, ze jest wielkim zwolennikiem budowy sZkofy na terenie Gminy

tornianki.

Mec:enas j. Niescior powiedziaf, ze mozna ponownie gfosowac projekt uchwafy.

prz :!wodniczC\cy RM J. GrC\dzki poddaf wniosek pod gfosowanie.

W !;losowaniu udziaf wzi~fo 20 radnych.

Wyllik gfosowania jawnego: 9 gfos6w "za", 6 gfos6w "wstrzymujqcych si~", 5 gfos6w "przeciw".

Wniosek nie zostaf przyj~ty.

Mie !izkanka ul. Goscincowej poinformowafa, ze skieruje cztery pytania do Burmistrza

B. ~:t6dkiewicza i poprosifa zeby Burmistrz po kazdym pytaniu udzielaf odpowiedzi. Powiedziafa, ze

plar y dotyczqce ul. Gosciricowej byfy wykonane ponad dwa lata temu. Przez ten okres nie zrobiono

nic. I<iedy mija termin waznosci tych plan6w.

Zas t~pca Burmistrza ds. Rozwoju B. Kt6dkiewicz odpowiedziaf, ze dokumenty byfy przyqotowane

pod decyzje 0 pozwoleniu na budow~. Gmina nie ma wfasnosci ul. Gosciricowej, w zwiqzku z czym.

mu~iafa wystqpic 0 tzw. decyzje zridowskq na realizacj~ inwestycji drogowych. W taki€',i sytuacji

istni :Ifa koniecznosc przeprojektowania projektu z przed dw6ch lat. 0 takq decyzje gmina wystqpila 10

lipc':l br. i teraz nalezy czekac na decyzj~ starosty. Jezeli gmina si~ skomunalizuje to otrzyma

pozlVolenie na bUdow~. Starosta nie wydaje pozwoleri na budow~ jezeli gmina nie jest wfascicielem

dro!; i. Burmistrz dodaf, ze plany zostafy zaktualizowane i nie ma terminu ich wygasni~cia.

Mielizkanka ul. Goscincowej zapytafa, czy wykupywanie dziafek byfo juz kiedys praktykowane

wglr"linie.

Zas11~pca Burmistrza ds. Rozwoju B. Kt6dkiewicz powiedziaf, ze na og6f starosta wyclaf zgod~

jeze i gmina byfa wfadajqcym. Po jakis kontrolach zaostrzyfy si~ przepisy w starostwie i wydajq

poz'il'Olenia w przypadku kiedy gmina jest wfascicielem dziafki drogowej.

Mie!iZkanka ul. Goscincowej poinformowafa, ze sprawa, 0 kt6rej m6wi byfa juz stawiana ponad

p6UcoIraroku temu na r6znych spotkaniach z mieszkaricami. Dlaczego nie wszcz~to procedur:l wykupu

dziah~k w ulicy w zeszfym roku tylko spraw~ op6zniano.



ZalitElPCa Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz powiedziaJ, ze na wykup grunt6w nalezaJoby

zabezpieczye znaczne kwoty. W tomiankach Centralnych Sq wysokie ceny nieruchomosci. Kierownik

RClI'J monitoruje spraw~ i kontaktuje si~ z Wojewodq w sprawie wydania decyzji komunalizacyjnej.

Ro:~sqdne jest gospodarowanie wydatkami.

Mi~!szkanka ul. Gosci!icowej powiedziaJa, ze gmina si~ stara ale tylko na staraniach si~ koriczy.

Mil: szkanka 29 maja br. wystosowaJa pismo do gminy w imieniu mieszkaric6w ul. Gosciricowej i do

dnL31dzisiejszego nie otrzymaJa zadnej odpowiedzi. Kilkakrotnie byJa u Pana Salaka, kt6ry udzielaJ jej

lakonicznych odpowiedzi. Pismo skierowane do starosty wyszJo z urz~du dopiero 17 lipca 2012 r.

ZapytaJa, czy byJo potrzeba 1,5 miesiqca zeby napisae zwykJe pismo. Na zebraniu tomianek Starych

Burrnistrz przyrzekJ, ze b~dzie trzymaJ piecz~ nad przebudowq ulicy. 400.000 zJ na przebudow~ ulicy

pr.z>:pada. W przyszJym roku znowu b~dzie gJosowanie, czy srodki przekazae na ulice GOScil1cowi, czy

tez nie. tycie na tej ulicy jest nie do zniesienia. Gdzie Sq gwarancje, kt6re skJadaJburmistrz.

Za~tElPca Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz poinformowaJ, ze nie byJo innej rnozliwosci

i nc:lezaJo przerobie dokumentacje. Zlecie prace geodecie, kt6re niestety ale trwaJy jakis CZ3S.Wtedy

dOl:iero mozna byJo wystqpie z wnioskiem 0 wydanie decyzji na realizacje inwestycji drogowej.

Burrnistrzowi zalezaJo zeby nie wyst~powae 0 decyzje zridowskq ale wola rady byJa taka zeby tq

inw:!stycje kontynuowae. Nie ma mozliwosci realizacji inwestycji w tym roku.

MhHizkanka ul. Gosci!icowej zapytaJa co si~ stanie ze srodkami na tq inwestycje. PI"Zy takich

wy( atkach Jakie ma gmina, mieszkanka obawia si~, ze ich ulica padnie.

Zas1:ElPcaBurmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz powiedziaJ, ze nie b~dzie uchwalaJ budzetu na

prz~'szJy rok. Burmistrz nie moze zagwarantowae czegos za co decyduje rada. Burmistrz Ila pewno

Zh1 y takq propozycje do budzetu.

Mie!;zkanka ul. Gosciricowej powiedziaJa, ze na spotkaniu u burmistrza trwaJa rozmowa na temat

bez:lieczeristwa na tej ulicy. Mieszkanka prosi 0 postawienie znak6w drogowych, kt6re uJa~wiqzycie

mie :;zkaricom.

Mie!;zkanka M. W6jcicka poinformowaJa, ze 13 czerwca odbyJa si~ sesja, na kt6rej zadawala pytania.

Miaa otrzymae odpowiedz od Burmistrza P. Rusieckiego i do tej pory odpowiedzi nie otrzymaJa.

ZadaJa dwa pytania. Na co zostaJy przeznaczone niewykorzystane pieniqdze z GKRPIA za 2011 r.

PozDstaJo 125 tys., kt6re powinny bye przeznaczone na profilaktyk~ oraz jak zostaJa zakoriczona

Karnpania Postaw na Rodzin~, kt6rej koordynatorem byJ burmistrz P. Rusiecki.

ZastElpca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki poinformowaJ, ze na sesji, 0 kl:Jrej Pani

W6j ::icka wspomniaJa otrzymaJa odpowiedz dose precyzyjnq.

Mie :;zkanka M. W6jcicka poprosHa zeby odsJuchae nagranie z sesji na, kt6rym burmistrz m6wiJ, ze

odp )wiedz zostanie udzielona na pismie.

ZastElpca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki powiedziaJ, ze protokoly Sq zmieniane

i gJcl80wane przez radnych wi~c burmistrz proponuje odsJuchae nagranie.

PrzowodniczC\cy RM J. GrC\dzki przerwaJ wypowiedz Burmistrzowi Rusieckiemu zadajqG pytanie

mewnasowi, czy radni mogq bazowae na formalnie zatwierdzonym protokole?

Mecl~nas J. Niescior odpowiedziaJ, ze tak.



ZaBt~pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki powiedzial, ze przewodniczqcy nagminnie

odhiera glos burmistrzowi. Na czerwcowej sesji r6wniez kilkakrotnie burmistrzowi zostal odebrany

glo ;" Wiele rzeczy wyjasnial juz bez mikrofonu. I trakcie wypowiedzi Burmistrza Rusieckiego,

prz:lwodniczqcy przerywal sesje.

Pr.Hlwodniczqcy RM J. Grqdzki przerwal wypowiedz Zast~pcy Burmistrza P. RusieckiemJ cyt. § 7.

PoprosH zeby zast~pca burmistrza nie odbiegal od tematu.

Za~;t~pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki powiedzial, ze po raz kolejny przewodniczqcy

od!: iera mu glos. Burmistrz poprosH zeby w protokole byla informacja kiedy przewodniczqcy przerywa

wypowiedz burmistrzowi.

Przllwodniczqcy RM J. Grqdzki przerwal wypowiedz zast~pcy burmistrza i zgodnie z § 14 przywolal

Za::t~pc~ Burmistrza P. Rusieckiego do rzeczy, w przeciwnym razie odbierze mu glos.

Zaslt~pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki wyjasnil, ze srodki, kt6re zostaly zwi~kszone

i w\'kazane w budzecie na komisj~ alkoholowq zostaly zwi~kszone 22 grudnia dlatego, ze takie byly

wpt :Ity i nie mozna bylo ich wykorzystae po tym terminie. Pani Skarbnik nie jest w stanie tego

zak:ii~gowae to wynika to z operacji finansowych. Burmistrz nie byl wstanie wczesniej prze'Nidziee, ze

b~d,t takie wplywy. Srodki te trafiajq do budzetu do tzw. wolnych srodk6w i Sq rozdysponowane.

Bur"nistrz dodal, ze odpowiedz na temat Kampanii Trzezwy Umysl r6wniez byla udzielona na sesji

w c::~erwcu.Pan przewodniczqcy przerwal sesje w trakcie wYPowiedzi burmistrza.

Mie!;zkanka M. W6jcicka wyjasnila, ze nie pytala 0 Kampanie Trzezwy Umysl tylko F'ostaw na

Roc :z:in~.Kampania jest og61no polska i mieszkanka chcialaby wiedziee co zast~pca burmistrza zrobH

dla :Iejkampanii.

Zasl~pca Burmistrza ds. Spolecznych P. Rusiecki poinformowal, ze odpowiedz na t',) pytanie

zoslanie udzielona na pismie.

Sol1ys K. Skarbek zapytal co dzieje si~ w sprawie walu Wislanego. Trzy lata temu roZPOC2~tOprace

nacl przebudowq i do tej pory nic si~ nie dzieje. Trwajq akcje zniwne i rolnicy nie majq kt6r~c1yjezdzie.

Mw: ieli przemieszczae si~ ulicq Rolniczq co stanowilo duzy problem poniewaz nie zawsze miescili si~

z m,:lszynami, ciqgnikami bqdz przyczepami. Soltys zwr6cil si~ do burmistrz6w z prosbq zebf mieli na

uwadze tereny wiejskie. Wal powinien bye zmodernizowany i posiadae drog~ dla rowerzyst6w

i mioszkanc6w. Pan Skarbek zlozyl podzi~kowania dla Strazy Miejskiej za ogromnq pomoc przy akcji

przl: prowadzania kombajn6w i maszyn.

Zas:~pca Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz poinformowal, ze od samego poczqtku tej

kadoncji gl6wnym zadaniem bylo uporzqdkowanie gospodarki wodno-sciekowej. Drugim waznym

zadclniem byla modernizacja walu przeciwpowodziowego. W Iipcu 2010 roku weszla specustawa

przeGiwpowodziowa, kt6ra pozwolila uzyskae dokumentacje na modernizacje walu. Rada w ubieglym

roku przeznaczyla srodki na podklady geodezyjne. W tej chwili projektant na gotowe mapy nanosi

projokt. Prace cale czas trwajq. Gmina stara si~ naciskae na Wojew6dzki Zarzqd Melioracji i Urzqdzen

Woc nych zeby jak najszybciej zostala zlozona dokumentacja 0 pozwolenie na budow~. W projekcie

przEhvidziana jest droga przy wale 0 czym wspominala Pan Skarbek.

Mielizkanka B. Obr~bowska zapytala co zostalo zrobione do czerwca 2012 r. na ulicy Goi,cincowej

przEn~obecnq ekip~ rzqdzqcq. Jakie dzialania zostaly poj~te przez burmistrz6w. Mieszkank,] dodala,



ze nie zostafy podj~te zadne dziafania. W kwietniu na spotkaniu z mieszkancami Zast~pca 13urmistrza

P. I;~usiecki powiedziaf, ze sprawa zostanie przyspieszona, a do tej pory nie zrobiono nic.

ZaBtElpCa Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz zapytaf dlaczego mieszkancy nie chcq bezpfatnie

prz,lkazac cz~sci swoich dziafek pod drog~ co znacznie ufatwifoby spraw~.

Mifiszkaniec SzczElsnik powiedziaf, ze rowniez ma hafas na swojej ulicy tj. Zachodnia. Meszkaniec

poruszyf kwestie radnej Sidorzak, ktora zfozyfa wniosek dot. srodkow na wynagrodzenia. Zapytaf jak

to Illozliwe, ze na jednej sesji radni gfosujq przesuni~cia srodkow na deklaracje, a na kolejnej sesji

racl'la chce te srodki zdjqc. Mieszkaniec zapytaf radnego M. Zie/skiego ile zarobH w poprzedniej

kacl~ncji, w poprzednim roku. Jak rady zyje i jak si~ utrzymuje?

Przl!wodniczctcy RM J. Grctdzki ogfosH 5 minutowq przerw~.

MiEszkaniec J. Serzysko powiedziaf, ze kiedys zgfaszane byfy postulaty aby wzdfuz wafu pobudowac

SCiHZk~ rowerowq. Pan Serzysko porosH aby zwrocic uwag~, czy w projekcie zostafa ta sciezka

uw; :gl~dniona.

Mieszkanka Pani Zdunek zwrocH si~ z prosbq do radnych i burmistrza zeby si~ pogodzili i zacz~1i

dziHlac dla dobra mieszkancow. Dodafa, ze na tej kfotni mieszkancy tracq i cafe spofeczenstwo tak

odcwwa. Mieszkanka zapytafa, czy radni mogq w trakcie trwania obrad opuszczac sesje.

Prz:lwodniczctcy RM J. Grctdzki odpowiedziaf, ze do poki jest niezb~dne kworum do procesowania

nie moze przerwac obrad sesji. Przewodniczqcy nie ma wpfywu na radnych i nie moze zclbronic im

opu ,.zczania sesji.

Mie!;zkaniec H. Kostrzewski poprosH burmistrza 0 zorganizowanie nast~pnej sesji na terenie

Dq!: I"Owy Lesnej. Mieszkaniec dodaf, ze rozmawiaf z wfascicielem firmy, ktory udost~pni sale pod

obmdy sesji. Zapytaf prawnika, czy mozna takq sesj~ zorganizowac w miejscu, ktore jest wlasnosciq

pJY'iiatnq. Pan Kostrzewski obiecaf radnemu M. Etienne, ze jezeli taka sesja si~ odb~dzie to udowodni

mu" :ze na terenie Dqbrowy jest 400 dzieci.

Meclenas J. Niescior powiedziaf, ze sesja moze si~ odbyc w kazdym miejscu, w ktorym radni sobie

zaz~'czq na terenie gminy.

Przowodniczctcy RM J. Grctdzki poprosif mecenasa 0 opinie prawnq w tej sprawie. Nast~pnie

pon. szyf kilka kwestii. Poprosif radnych 0 zapoznanie si~ z propozycjami harmonogramu sesji.

Przewodniczqcy chciafby zeby czasami odbywafy si~ sesje tematyczne i pierwszq takq sesje

zaploponowaf na 13 wrzesnia 2012 r. w sprawie wnioskow do budzetu Przewodniczqcych Rad

Soh: Gkich i Osiedlowych. Poprosif zeby na takq sesje przygotowac stof dla tej grupy osob. Na 18

pazclziernika przewodniczqcy zaproponowaf szkolenie dla radnych, a po nim kolejnq tematycznq sesje

w sprawie stanowiska w sprawie funkcjonowania karty rodziny. Radni majq propozycje odnosnie

roz~i1:erzenia pakietu dla rodzin wielodzietnych z Gminy tomianki. Pan J. Grqdzki chciafby aby w tej

sesji uczestniczyfy rodziny, ktorych karta dotyczy. Poinformowaf rowniez, ze w gazecie fomiankowskiej

nie l11azadnej informacji 0 rodzinach wielodzietnych, 0 ulgach dla tych rodzin. We wrze~lniu takie

rodz ny mogq uzyskac zwrot kosztow za zakupione ksiqzki do szkofy. Kolejna sprawa, ktorq poruszyl

prze 1V0dniczqcy dotyczyfa dyzurow radnych. Przewodniczqcy chciafby aby jego dyzury od

paze ziernika odbywafy si~ w bUdynkach uzytecznosci publicznej na terenie cafej gminy oraz zeby

infor"nacja ta byfa dost~pna dla mieszkancow. Pan J. Grqdzki do takiej formy dyzurow zaprosH



ws::ystkich radnych. Zaprosif rowniez na uroczystosci z okazji rocznicy agresji ZWiqzku Sowieckiego

na Polsk~ na 17 wrzesnia 2012 r. 0 godzinie 16:00 na cmentarzu w Kiefpinie. Ostatnia sprawa

poruszona przez przewodniczqcego dotyczyfa pomocy dla dziewczynki. Pomoc polega na oddawaniu

krvli. Przewodniczqcy poprosH 0 udziaf w akcji. Podzi~kowaf rowniez Pani Sekretarz za pomoc

w I")zpocz~ciu robot na ul. Baonu Zoska. Dodaf, ze ul. Kasztanowa jest w opfakanym staniE~i rowniez

wyrnaga interwencji. Przewodniczqcy poprosH burmistrza 0 przedstawienie kopii pism, ktore zfozyf do

Wojewodzkiego Zarzqdu Melioracji i Urzqdzen Wodnych od 31 maja br. Co zrobiono zeby

zal:l~zpieczye przejazd wzdfuz wah Nast~pnie poprosif 0 przygotowanie uchwafy V'I sprawie

prz I'stqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zgodnie

z pismem, ktore zfozyf wczesniej.

BUl'mistrz T. DC\browski odpowiedziaf, ze w gazecie fomiankowskiej jest wzmianka na pof strony

o viyprawce szkolnej. Nast~pnie burmistrz zaprosif wszystkich na uroczystosci 1 wrzesnia 2 okazji 73

roc::nicy wybuchu II Wojny Swiatowej.

Se.:retarz B. Duch-Kosiorek poinformowafa przewodniczqcego, ze nie b~dzie problemu

z zorganizowaniem szkolenia. PoprosHa 0 przesfanie tematyki i zakresu szkolenia.

Prz=lwodniczC\cy RM J. GrC\dzki poinformowaf, ze tematyka szkolenia zostafa dostarczona do urz~du

we Ivczesniejszym terminie.

Za51:~pca Burmistrza ds. Rozwoju B. KI6dkiewicz powiedziaf, ze Rady Sofeckie i OsiedlDwe teraz

zac:1:ynajqorganizowae spotkania w sprawie rozdysponowania srodkow. Czas na skfadanie wnioskow

maj:t do 30 wrzesnia wi~c termin sesji, ktory zaproponowaf przewodniczqcy moze bye za wczesny.

Ra(lny G. Porowski zaprosif wszystkich radnych, burmistrzow i mieszkanc6w na uroczystosci, ktore

OdtH~dqsi~ w Dqbrowie Lesnej 16 wrzesnia 2012 r. m. in. na msze polowq i krotki pocz~stunek. Radny

pO\lliedziaf, ze do Strazy Miejskiej byf zatrudniony Zast~pca Komendanta, ktory obecnie juz nie

pracuje. Zostaf On wysfany na szkolenie, za ktore pfacHa gmina. Z informacji, ktore uzyskaf radny

wynika, ze Zast~pca Komendanta nie zdaf egzaminu. Pan G. Porowski zapytaf jak to wyu1qda pod

WZ~ll~dem prawnym, czy ten Pan nie powinien zwrocie kosztow. Nast~pnie radny poprosif zeby

zwnjde uwag~ na dokonczenie chodnika przy ul. Partyzantow. Radny poprosif r6wnie2~:radnych

povliatowych 0 interwencje w sprawie ul. Wislanej. Poinformowaf, ze na skrzyzowaniu zniszczyf si~

asfc:It, a chodnik przy ulicy jest niebezpieczny dla mieszkancow.

Rae lrIy M. Zielski w pierwszej kolejnosci odpowiedziaf mieszkancowi, kt6ry zadaf mu pytanie.

Poilrlformowaf, ze kazdy radny co roku ma obowiqzek skfadania oswiadczenia majqtkowego i tam

pod!:lne Sq w5zystkie dochody radnego. Ponad to poinformowaf, ze pochodzi z zamoznej rodziny

i gcll,by nie chciaf nie musiaf by pracowae. Pan M. Zielski powiedziaf, ze ma nadzieje, ze zadanie

inWEistycyjne budowa ul. Goscincowej znajdzie si~ w projekcie budzetu na 2013 rok. rJast~pnie

poinformowaf, ze par~ miesi~cy temu prosH 0 wyrownanie dw6ch ulic naprawienie znaku na

ul. j1esionowej. Podzi~kowaf Burmistrzowi Kf6dkiewiczowi za wykonanie tych prac. PDprosif 0

uzupefnienie znaku z nazwq ulicy Krzeminskiego. Kolejno radny na prosb~ mieszkancow zwrocH si~ z

pro:~bq 0 zdj~cie znaku zakazu poruszania si~ pojazdow, kt6ry wisi na ul. Brukowej. Roboty zostafy

zakonczone, a znak w dalszym ciqgu wisi. Radny skierowaf pytanie do Burmistrza P. Rusieckiego w

zWic:;?:kuz pismem do dyrektorow szk6L Czy burmistrz wie na dzien dzisiejszy jaka kwota b~dzie



po rzebna na wynagrodzenia dla nauczycieli. Czy prawdq jest, ze planowane jest zwolnienie 18 Pan

splzqtajqcych ICDS i zatrudnienie firmy zewn~trznej.

Za =it~pca Burmistrza ds. Spo'ecznych P. Rusiecki wyjasnH, ze budzet jest tworzony w taki spos6b

ab:, zabezpieczat kwoty. Zawsze we wrzesniu jest on weryfikowany i w tym celu zostato wystosowane

pis 'no aby m6c zweryfikowac ewentualne brakujqce srodki. Przyglqdajqc si~ kwotq. ktclre zostaty

ro,~dysponowane na poszczeg61ne szkoty, burmistrzowie doszli do wniosku, ze zostaty one ',)odane na

wy ·ost. Odb~dzie si~ spotkanie, na kt6rym burmistrz ma nadzieje, ze wydatki zostanq zweryfikowane.

Na =,t~pniezast~pca burmistrza dodat, ze to radni decydujq 0 budzecie, 0 tym, ze nalezy os?:cz~dza6 i

to 'adni obcinajq m.in. 2,5 mln jesli chodzi 0 obligacje. Tam gdzie istnieje mozliwosc wydatki Sq

redukowane i dotyczy to r6wniez szk6t. Na poczqtku roku trwaty rozmowy z dyrektoramli szk6t, ze

nall,:!zyoszcz~dzac i redukowac wydatki. Dyrektorzy szk6t wystali swoje zapotrzebowanie ale niestety

nie ma takich srodk6w zabezpieczonych w budzecie. Budzet nie jest zr6wnowazony. W wyniku nie

pocj~cia obligacji burmistrzowie b~dq musieli w dalszym ciqgu szukac oszcz~dnosc w budzecie.

Za:: t~pca burmistrza dodat, ze w tej sytuacji b~dzie brakowac srodk6w na wynagrodzenia.

Raclny M. Zielski powiedziat, ze Rada Miejska nie uci~ta w budzecie nawet ztot6wki przeznaczonej

prznz burmistrza na oswiat~. Srodki jakie zostaty zaproponowane w projekcie budzetu zostaty

prznznaczone. Radny dodat, ze bardzo ceni sobie merytoryczne rozmowy z Zast~pcq Burmistrza

B. l(t6dkiewiczem i Sekretarz B. Duch-Kosiorek. Te osoby nigdy nie rozmawiajq z radnymi w taki

spo:i6b jak Zast~pca Burmistrza P. Rusiecki.

Prz'l!wodniczctcy RM J. Grctdzki ztozyt prosb~ i wniosek 0 informacje na pismie w jakiej uchwale

Racy Miejskiej, rada zmniejszyta srodki w tym roku budzetowym na funkcjonowanie oswiaty. Prosit

zeb i podac konkretny paragraf, dziat.

Rae Ina S. Laskowska odniosta si~ do wczesniejszej wypowiedzi przewodniczqcego dotyczqcej

tem:ltycznych sesji. Radna powiedziata, ze ma wqtpliwosci co do tego, czy takie dyskusje powinny

odb:lwac si~ na sesjach, czy nie na komisjach. Dodata, ze Sq to bardzo wazne tematy ale powinno si~

na r ie dyskutowa6 na posiedzeniach komisji.

RadllY Powiatowy E. Wolynski poinformowat 0 pracach trwajqcych w sprawie ulicy Wislanej. Prosit

radr 13g0G. Porowskiego 0 ztozenie pisma w sprawie zapadajqcego si~ chodnika. Radny Powiatowy

zdeflarowat, ze dostarczy pismo do powiatu.

Rad ria K. Kuckowska zwr6cita si~ z prosbq w imieniu mieszkanc6w 0 wyr6wnanie nawiel'zchni na

ulicy Szerokiej. Stan tej drogi jest fatalny, a mozna jq wyr6wnac za pomocqjakiegos ptugu.

Rad'ia S. Maksim-W6jcicka zwr6cita si~ z prosbq 0 napraw~ ulicy Pancerz. Radna zapytata, czy

dro~l:l ta b~dzie wytozona jakims twardszym kamieniem w momencie kiedy zacznie funkcjonowac C.H

Auchan.

Radl11YT. Krystecki powiedziat, ze w poprzednich kadencjach byta poruszana sprawa budowy drogi

po wale, zgtaszana przez rade. Nic w tej sprawie si~ nie zadziato. Ponad to, wybudowac budynek przy

sam~'m wale w odlegtosci 2 m. Nalezatoby sprawdzi6, czy byto wydane pozwolenie na bUdoWi~takiego

budynku. Radny poruszyt r6wniez kwestie pisma Pana Szczygta, na kt6rej jest dekretacja

przewodniczqcego kierowana do burmistrza 0 przygotowanie stanowiska do upowaznienia

przeIVodniczqcego. Radny zapytat do czego rada ma upowazniac przewodniczqcego. Dadat, ze



P"~E~wodniczqcy zapomniaf po co tu jest i zacytowaf art. 19 ust. 2. Pan T. Krystecki powiedziaf, te
pr.wwodniczqcy osmiesza rad~, a jego wystqpienia nie Sq zgodne z tym co przewodniczqC'l powinien

robie. Radny prosif zeby rada zastanowifa si~ nad odwclaniem przewodniczqcego w celu uzdrowienia

sytlJacji jaka panuje. Nast~pnie radny dodaf, te przewodniczqcy post~puje w sposob naganny i

pal""li~ta go za czasow jego kadencji.

Pl4mwodniczqcy RM J. Grqdzki powiedziaf, ze pami~ta radnego T. Krysteckiego z czasu stanu

wo) :!nnego.

Ra(lny T. Krystecki powiedziaf, te przewodniczqcy jest chory psychicznie.

Ad. :<
Przowodniczqcy Rady Miejskiej Jan Grqdzki 0 godzinie 19:58 zamknqf obrady XXX Sesji Rady

Miejskiej w lomiankach.

ZafcjGzniki:

I. Lista obecnosci.

:~. Wystqpienie Burmistrza na sesji Rady Miejskiej w dniu 30.08.2012 r.
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Na wniosek radnych Rady Miejskiej przekazalem przy moim pismie z dnia 10.0S.br.
inf;J>rmacj~skarbnika dot. mozliwosci zakupu dzialek na D'tbrowie Lesnej wystawionych do
licrtacji. Informacje t~ wszyscy radni otrzymali mail em w dniu 14 maja br. Z informacji
wy:llika wprost, ze zakup dzialek m6g1by bye dokonany ze srodk6w pozyskanych z obligacji.
OP]sane s't takZe skutki dla budzetu zaci<tgni~cia tego dlugu. Skarbnik na komisjaGh i sesji
tlurmczyla zaproponowane zmiany i odpowiadala na wszystkie pytania i w'ttpliwosci.

Ustawa 0 finansach publicznych wart. 89 wskazuje, ze "jednostki samorzqdu
terytorialnego mog'tzaci<tgae kredyty, pozyczki i emitowae obligacje na:
1) :Iokrycie wyst~puj'tcego w ci<tguroku przejsciowego deficytu,
2) 'inansowanie planowanego deficytu
3) :;plat~ wczesniej zaciqgni~tych zobowiqzan,
4) 'Ivyprzedzajqce finansowanie dzialan finansowanych ze srodk6w UE."
Ww katalog jest zamkni~ty. Nie ma wi~c mozliwosci emitowae obligacji na konkretny zakup
lub :~adanie inwestycyjne, jezeli w budzecie nie wystltpuje planowany deficyt w kwocie tego
zadania. Realizacja nowego zadania - tu zakupu dzialek - moze bye celem emisji (hez woli
zrealizowania tego zakupu nie bylaby potrzebna emisja), ale w uchwale 0 emisji obligacji
mozl: bye wskazany tylko jeden z czterech ww. cel6w, zgodnie z ustawq 0 finansach
pub!: (~znych.

Do dnia 31.0S.br. budzet Gminy Lomianki na 2012 r. byl zr6wnowazony. I)ochody
i prz\fchody (wolne srodki) pokrywaly wydatki i rozchody (splata wczesniej zaciqgni~tych
zobo .viqzail). Zakup dzialki, na kt6ry Rada Miejska wyrazila zgod~, spowodowal zwil(kszenie
wydatk6w 0 ok. 3.000.000 zl i powstanie deficytu budzetu w kwocie 33.872,15 zl, 0 tI,~kwotl(
wydatki nie mialy pokrycia w dochodach. TakZe rozchody (zobowi'tzania z lat poprzednich)
w k1vocie 2.966.127,85 zl nie mialy pokrycia. Na pokrycie deficytu i zobowiqzan
konie;:znych do splaty w 2012 r. niezb~dne bylo zasilenie budzetu 2012 r. srodkami
zewnl~trznymi (propozycja emisji obligacji) w kwocie 3.000.000 zl, Innymi mozliwosciami
Sq:
1) z" iil(kszenia dochod6w,
2) zV1il(kszeniaprzychod6w (moze bye kredyt lub emisja obligacji),
3) znmiejszenia innych wydatk6w 0 t~ kwot~.
Tylko wtedy budzet powr6ci do r6wnowagi.
Nie mOl mozliwosci zwi~kszenia dochod6w budzetu 03.000.000 zl,
Zmniejszenie wydatk6w 0 3.000.000 zl jest takZe niemozliwe. Gmina ma zawarte umowy
i mus) ponosie wydatki niezbl(dne do realizacji jej zadan. Jedyne oszczltdnosci wynikajq
z rozslrzygni~tych przetarg6w i takie pokazywane Sq w kazdej uchwale w celu przenit'sienia
tych ('szcz~dnosci na inne zadania. Na dzien dzisiejszy plac6wki oswiatowe zglosily
zapotr;:ebowanie na srodki na wynagrodzenia. Uwzgl~dniajqc wi~c wszystkie
uwarutlkowania, moglem zmniejszye wydatki 0 500.000 zl, Takie wlasnie zmiany w budzecie
proponllj~ w przedlozonym Radzie projekcie uchwaly w sprawie zmian w buM:ecie.
To OZllacza, ze dla zr6wnowazenia budzetu potrzebne Sq srodki zewn~trzne w bvocie
2.500.COO zl, Na tyle wiltc proponuj~ emisjl( obligacji komunalnych.

I3rak woli Rady na emisj~ obligacji komunalnych na zmniejszonq kwot~ spowoduje,
ze 21 wrzesnia Gmina nie wykupi obligacji wyemitowanych w 2009 r. za kwotl( 2.500.000 zl
(emisja byla na 5.000.000 zl). Od nast~pnego dnia do dnia wykupu tych obligacji, za kazdy
dzien Gmina b~dzie placie, zgodnie z zawarta umowq, blisko 900 zl (890,41 zl) odsetek
kamyd (w wysokosci odsetek ustawowych). Nie b~dzie to sluzye dobremu wizerunkowi



Gniny Lomianki, am me bydzie korzystne dla budzetu, w kt6rym takie srodki nie s<t
zat llanowane.
Jest to 0 tyle niezrozumiale, ze budZet byl zr6wnowazony. Dochody realizowane 3<tdobrze
i n ozna oczekiwac, ze nie b~dzie trudnosci na koniec roku, mimo pogarszaj<tcej si,~sytuacji
go~podarczej kraju. Wydatki trzymane s<t w granicach planu i oczekujtt poprav.nego ich
wywnania. Sprawa zakupu dzialek wyplyntt1a w trakcie roku budzetowego i moj(~ wyjscie
narrzeciw oczekiwaniom Rady spowodowalo obecne trudnosci ze zr6wnowazeniem budzetu.
Ni(~ s<t to jednak trudnosci nie do rozwi<tzania. Propozycja emisji obligacji jest rozs<tdna
i z punktu widzenia prawidlowosci wska.znik6w ustawowych mozliwa do przyjycia.
Zadluzenie Gminy wyniesie 37,42% przy max 60% ograniczenia ustawowego, a roczne splaty
wyJrios<t10,62% przy 15% ograniczenia ustawowego.

Zwracam siy wi~c do radnych, aby przeanalizowali moje argumenty i podjyli decyzj~,
kt6n b~dzie kontynuacj<t wczeSniej podjytej decyzji (0 zakupie dzialek), co pozwoli na
spot :ojn<trealizacj~ wszystkich zobowi<tzan 2012 r.


